

美育發展計劃：《藝術中與西》講座系列 Programme for Aesthetic Development : Art East and West Seminar Series 30/9/2010 - 4/11/2010



聯合書院藝術顧問利漢楨教授介紹外國藝術館收藏品。

Professor Lee Hon-ching, art advisor of United College, introduced the collections in foreign art museums.



書院導師暨中大藝術系兼任講師張惠儀博士解答參加者提問。

Dr Cheung Wai-yee, College Tutor and Part-time Lecturer of the Department of Fine Arts, addressed the enquiries of participants.

2010 至 11 年度聯合書院岑才生學長計劃迎新晚會 Inauguration Dinner for the United College Shum Choi Sang Mentorship Programme 2010-11 4/11/2010



學長計劃統籌委員會成員與嘉賓主持祝酒儀式。

Members of the Mentorship Programme Coordinating Committee and guests raised glasses in a toast.



聯合書院校友會永遠榮譽會長張煊昌博士（最右）致送水晶紀念座予連續服務五年的學長，由院長馮國培教授陪同（最左）。

Dr Thomas H C Cheung, Permanent Emeritus President of the United College Alumni Association (far right), presented souvenirs to mentors who have served the Programme for five consecutive years, accompanied by Professor Fung Kwok-pui, College Head (far left).



聯合書院校董會主席暨學長計劃贊助人岑才生先生（中）致送水晶紀念座予連續服務十年的學長，由院長馮國培教授陪同（右四）。

Mr Shum Choi-sang, Chairman of the United College Board of Trustees and donor of the Mentorship Programme (centre), presented souvenirs to mentors who have served the Programme for ten consecutive years, accompanied by Professor Fung Kwok-pui, College Head (fourth from right).

the Programme for ten consecutive years, accompanied by Professor Fung Kwok-pui, College Head (fourth from right).



學長和學員開心地分享獲贈的小組活動獎品。

Mentors and mentees shared their joy and group activities awards.



本屆學長及學員與嘉賓大合照

Group photo of guests, mentors and mentees.